

油尖旺分區委員會報告 Yau Tsim Mong Area Committees' Report

Area Committee 分區委員會 Date of Meeting 會議日期	Issues 事項	
<p>Yau Tsim Mong East Area Committee 油尖旺東分區委員會 (20.5.2014)</p>	<p><u>Environmental Issues</u></p> <ol style="list-style-type: none"> Members alleged that the nuisance caused by a number of sex workers near Portland Street and Dundas Street persisted. HKPF was urged to step up enforcement. Members alleged that the problem of illegal bicycle parking at Hoi Wang Road has not been solved. LandsD and FEHD were requested to organize more clearance operations. A member reported that pavement outside No. 86 Portland Street was still filthy. FEHD was asked to take follow-up action. 	<p style="text-align: center;"><u>環境事宜</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 有委員表示砵蘭街近登打士街一帶流鶯聚集，持續造成滋擾，要求警方加強執法。 有委員表示海泓道一帶的違例停泊單車問題未有解決，要求地政總署及食物環境衛生署加強清理行動。 有委員表示砵蘭街 86 號行人路衛生情況欠佳，要求食物環境衛生署跟進。
<p>Yau Tsim Mong South Area Committee 油尖旺南分區委員會 (23.5.2014)</p>	<p><u>Environmental Hygiene Problem</u></p> <ol style="list-style-type: none"> Members alleged that nuisance was caused by mosquitos in the construction site of Express Rail Link near Kowloon Station and the residential area in Tsim Sha Tsui. FEHD was asked to follow up. A member alleged that a section of the West Kowloon Highway northbound was overgrown with grass and weeds. LCSD was asked to follow up. 	<p style="text-align: center;"><u>環境衛生問題</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 有委員表示九龍站高鐵工程地盤及尖沙咀住宅區蚊患嚴重，要求食物環境衛生署跟進。 有委員表示九龍快速公路旁雜草叢生，要求康樂及文化事務署跟進。
<p>Yau Tsim Mong North Area Committee 油尖旺北分區委員會 (2.5.2014)</p>	<p><u>District Facilities</u></p> <p>A member proposed to urge FEHD and WSD to relocate their facilities at Sai Yee Street. This motion was supported and passed by the meeting.</p>	<p style="text-align: center;"><u>地區設施</u></p> <p>有委員建議促請食環署及水務署儘快搬遷洗衣街設施。全體出席委員一致支持及通過上述議案。</p>
	<p><u>Traffic Matter</u></p> <p>The Committee showed their concern on road safety at Mong Kok Pedestrian Precinct and, would organize a publicity event there. Members are encouraged to participate in the said publicity event.</p>	<p style="text-align: center;"><u>交通事宜</u></p> <p>委員會非常關注旺角行人專用區的道路安全事宜，稍後會在專區進行道路安全宣傳活動，呼籲各委員踴躍參加。</p>

註：油尖旺西分區委員會於 2014 年 5 月 19 日所舉行的會議中，未有提及重大的地區問題。
Note: There was no significant district issue raised in the meeting of Yau Tsim Mong West Area Committee on 19.5.2014.